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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante 

konaného dňa 14. 04. 2025 
 

Prítomní:  
Členovia komisie:      PhDr. Marta Vajdová, MBA, Tomáš Horváth,  

                                   Mgr. Miroslav Štibráni, Zsolt Takáč, Peter Tomič, 

                                   Mgr. Mária Takáčová, DiS.art.                                         

Ospravedlnení:        Jaroslava Kováčová      

Ďalej boli prítomní: 

Hostia:                        Mgr. Peter Kolek - primátor    

                                   Mgr. Katarína Barcziová – vedúca OŠKŠaM                         

                                   Ing. Anna Kivarothová - riaditeľka MsKS 

                                   Ing. Lucia Nagyová – vedúca OSM 

                                   Juraj Stern  

Zapisovateľka komisie: Mgr. Svetlana Pócsová 

 

Predsedníčka komisie PhDr. Marta Vajdová, MBA privítala členov na zasadnutí KKaMV      

a predniesla program zasadnutia.  

 

Program: 
1. Kontrola plnenia úloh 

2. Hodnotenie úrovne Galantských novín/Galántai Újság 

3. Návrh na vyhlásenie verejno-obchodnej súťaže na prenájom južného krídla NGK 

4. Návrh podmienok výpožičky nehnuteľného majetku mesta Galanta pre organizáciu 

MsKS 

a) v severnom krídle NGK-MsKS 

b) v južnej veži NGK-MsKS 

5. Návrh na zmenu podmienok výpožičky nebytového priestoru v NGK – oblastná 

organizácia cestovného ruchu Matúšova zem 

6. Priebežná informácia o príprave XXXIX. ročníka Galantských trhov 2025 

7. Informatívna správa o plánovaných kultúrnych podujatiach na území mesta Galanta v 2. 

štvrťroku 2025 

8. Informácia o príprave osláv 1. mája  

9. Informácia o príprave celomestských osláv MDD 

10. Rôzne   

Na základe jednomyseľného hlasovania sa pokračovalo v rokovaní v tomto znení.  

 

1. Kontrola plnenia úloh 

Z predošlého zasadnutia komisie ostali v sledovaní 2 úlohy pre riaditeľku MsKS pani Kivarothovú. 

 

Úloha 1: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante odporúča riaditeľke MsKS 

zvolať rokovanie s pánom Mézesom ohľadne organizovania Kodályových dní s podporou Mesta 

Galanta. 

Ing. Anna Kivarothová – oznámila, že uskutočnila stretnutie s pánom Mézsesom a komisii bol 

zaslaný zoznam podujatí, ktoré Csemadok organizuje. Pán Mézses bol k tomuto návrhu naklonený 

s tým, že majú zasadnutie republikovej rady Csemadoku, kde sa k tomuto návrhu vyjadria. Majú 

záujem o to, aby sa podujatie Kodályove dni, ktoré sa konajú každé 3 roky konalo pod záštitou 

mesta. Podujatie by sa premietlo do rozpočtu ako transfer MsKS. 

Úloha 2: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante riaditeľku MsKS žiada 

predložiť informatívnu správu o činnosti Dychového orchestra mesta Galanta. 

Ing. Anna Kivarothová – informovala, že členom komisie bola zaslaná informatívna správa 

týkajúca sa Dychového orchestra mesta Galanta. Nácviky sa konajú vždy v stredu. Aktuálne sa 
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pripravujú na podujatie Mikulov baví Galantu, ktoré sa uskutoční 10.05.2025. 

PhDr. Marta Vajdová, MBA – poprosila pani Kivarothovú o vypracovanie správy, kde budú 

vyčíslené financie, ktoré by mal Dychový orchester mesta Galanta platiť MsKS a koľko finančných 

prostriedkov sa im poskytuje na činnosť.  

Tomáš Horváth – opýtal sa, či sa pán Lelkeš po poslednom stretnutí v ... venoval tomu, čo mu bolo 

navrhnuté ako oslovenie sponzorov a oslovenie detí zo ZUŠ J. Haydna. 

Mgr. Mária Takáčová, DiS.art. – reagovala, že v minulosti bola snaha uskutočniť náborový koncert, 

ale k tomuto neprišlo. V ZUŠ nie je až taký záujem o dychové nástroje. Navrhla v rámci dňa 

otvorených dverí, uskutočniť skúšku dychového orchestra mesta Galanta.  

Pán primátor, Mgr. Peter Kolek – súhlasil s návrhom pani Takáčovej a poprosil pani Kivarothovú 

o oznámenie tohto termínu pánovi primátorovi a členom komisie.  

 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante berie jednomyseľne na vedomie 

kontrolu plnenia úloh a poprosila pani riaditeľku MsKS o spracovanie sumarizácie výdavkov 

spojených s Dychovým orchestrom mesta Galanta.  

 

2. Hodnotenie úrovne Galantských novín/Galántai Újság 

Juraj Stern – predniesol materiál, ktorý bol zaslaný elektronicky.  

Mgr. Mária Takáčová, DiS.art. – poprosila pána Sterna o správne pomenovanie ZUŠ J. Haydna 

a nie ZUŠ Galanta. 

PhDr. Marta Vajdová, MBA – podala návrh, či by nemohli byť fotky k článku väčšie, či by sa 

nedali upraviť. 

Juraj Stern – reagoval, že úpravy sa nebudú robiť. 

 

Stanovisko: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Hodnotenie úrovne Galantských novín/Galántaj Újság“, ktorý berie na vedomie 

s pripomienkou presného názvu Základná umelecká škola Josepha Haydna a Základná 

umelecká škola sídl. SNP. 

Stanovisko bolo jednomyseľne schválené. 

 

3. Návrh na vyhlásenie verejno-obchodnej súťaže na prenájom južného krídla NGK 

Ing. Lucia Nagyová – predniesla materiál týkajúci sa vyhlásenia verejnej obchodnej súťaže na 

prenájom južného krídla NGK. Bol kladený dôraz na spoločensky prínosné využitie priestorov 

národnej kultúrnej pamiatky. Jednotlivé podmienky sú súčasťou tohto materiálu. Na prípadne 

otázky rada zodpovie. 

PhDr. Marta Vajdová, MBA – položila otázku, či niekto prejavil záujem o tento prenájom. 

Zsolt Takáč –  odpovedal, že nie je tajomstvom, že on má záujem o tento prenájom, ale tiež 

reagoval, že ak sa niekto iný prihlási a dá lepšie podmienky bude rád.  

Pán primátor, Mgr. Peter Kolek – doplnil, že mesto by potrebovalo mať pre svoje potreby miesto 

pre ubytovanie napr. pre delegácie počas Galantských trhov.  

 

Stanovisko: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Návrh na vyhlásenie verejno-obchodnej súťaže na prenájom južného krídla NGK“, materiál 

berie na vedomie bez pripomienok a odporúča ho schváliť MsZ mesta Galanta. 

Stanovisko bolo jednomyseľne schválené. 

 

4. Návrh podmienok výpožičky nehnuteľného majetku mesta Galanta pre organizáciu MsKS 

a) v severnom krídle NGK-MsKS 

b) v južnej veži NGK-MsKS 

Ing. Lucia Nagyová – predniesla zaslaný materiál a uviedla, že na základe žiadosti MsKS o 

bezodplatnú výpožičku severného krídla a južnej veži NGK predkladá komisii návrh podmienok 

výpožičky.   
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Stanovisko: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Návrh podmienok výpožičky nehnuteľného majetku mesta Galanta pre organizáciu MsKS 

a) v severnom krídle NGK-MsKS 

b) v južnej veži NGK-MsKS“, ktorý berie na vedomie bez pripomienok a odporúča ho 

schváliť MsZ mesta Galanta. 

Stanovisko bolo jednomyseľne schválené. 

 

5. Návrh na zmenu podmienok výpožičky nebytového priestoru v NGK – oblastná organizácia 

cestovného ruchu Matúšova zem 

Ing. Lucia Nagyová – cieľom tohto materiálu a výpožičky je zreálniť stav. V súčasnosti organizácia 

Matúšová zem nevyužíva priestory južnej veže, ale využíva priestory severného krídla.  

 

Stanovisko: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Návrh na zmenu podmienok výpožičky nebytového priestoru v NGK – oblastná organizácia 

cestovného ruchu Matúšova zem“, ktorý berie na vedomie bez pripomienok a odporúča ho 

schváliť MsZ mesta Galanta. 

Stanovisko bolo jednomyseľne schválené. 

 

6. Priebežná informácia o príprave XXXIX. ročníka Galantských trhov 2025 

Ing. Anna Kivarothová – prípravy sú už v plnom prúde. Prebiehajú rokovania s garantami, ktorí 

zabezpečujú jednotlivé časti Galantských trhov. Prebehlo aj stretnutie s riaditeľom štátnej polície za 

účelom informovania priebehu podujatia. Hlavný kultúrny program je celý zazmluvnený a čiastočne 

aj vyplatený. Čo sa týka kultúrneho programu v parku je nastavený v popoludňajších hodinách. 

Samozrejme sú pripravené aj detské programy. Čo sa týka programu v Galandii pán konateľ 

povedal, že tento rok nebude program. Dnes sa spustil predaj predajných miest prostredníctvom 

nového systému, kde si budú môcť predávajúci podľa mapy vybrať miesto predaja. Galanťania 

budú mať o 48 hodín skôr spustený výber predajného miesta.  

 

Stanovisko: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Priebežná informácia o príprave XXXIX. ročníka Galantských trhov 2025“, ktorý berie na 

vedomie bez pripomienok. 

Stanovisko bolo jednomyseľne schválené. 

 

7.Informatívna správa o plánovaných kultúrnych podujatiach na území mesta Galanta v 2. 

štvrťroku 2025 

Ing. Anna Kivarothová – v materiáli boli zaslané všetky podujatia, ktoré sa v meste budú konať. 

Keďže renesančný kaštieľ je mimo prevádzky, aktivity boli presunuté. Podujatí je veľmi veľa 

hlavne v apríli.  

Pán primátor, Mgr. Peter Kolek – 7.5. 2025 sa uskutoční slávnostné kladenie vencov pri príležitosti 

80. výročia ukončenia 2. svetovej vojny, príde pozvánka všetkým inštitúciám, školám, 

organizáciám, aby prišli klásť vence. Bude to krásne podujatie s programom a zároveň prítomných 

pozval na toto podujatie. Pribudne jedno podujatie 8.5.2025 Deň rodiny na sídlisku West.  

PhDr. Marta Vajdová, MBA – poprosila pani Kivarothovú o doplnenie podujatia medzinároný deň 

detí v Hodoch, ktoré sa uskutoční 7.6.2025.  

 

Stanovisko: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Informatívna správa o plánovaných kultúrnych podujatiach na území mesta Galanta v 2. 

štvrťroku 2025“, ktorý berie na vedomie bez pripomienok. 

Stanovisko bolo jednomyseľne schválené. 

 

8.Informácia o príprave osláv 1. mája  

Ing. Anna Kivarothová – toto podujatie bolo nazvané Májovica aj pre veľkosť tohto podujatia. 

Predvečer podujatia budú vystupovať deti z materských a základných škôl. Garantom 1. mája je 
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občianske zruženie Templars a ProGalanta. Je prichystaný krásny program.  

Zsolt Takáč – pripomenul, že tento rok nebude letecký deň v Sládkovičove, treba sa prichystať na 

nával ľudí.  

 

Stanovisko: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Informácia o príprave osláv 1. mája“, ktorý berie na vedomie bez pripomienok. 

Stanovisko bolo jednomyseľne schválené. 

 

9.Informácia o príprave celomestských osláv MDD 

Ing. Anna Kivarothová – toto podujatie sa bude konať v parku. V rámci parku budú rozmiestnené 

atrakcie. Budú zábavné atrakcie, skákacie hrady, kolotoč, psovody a policajti s koňmi. V tento deň 

sa bude konať aj piknik Esterházyovcov. Budú tam historické aktivity, ukážka jedál z toho obdobia, 

historické tance, odevy.  

Pán primátor, Mgr. Peter Kolek – položil otázku konania dňa detí v prímestských častiach mesta.  

Ing. Anna Kivarothová – reagovala, že prímestské časti si organizujú MDD sami. 

 

Stanovisko: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala materiál 

„Informácia o príprave celomestských osláv MDD“, ktorý berie na vedomie bez pripomienok. 

Stanovisko bolo jednomyseľne schválené. 

 

10.Rôzne 

Ing. Anna Kivarothová – informovala členov komisie o uskutočnení sa podujatia Slávnostné 

oceňovanie osobností mesta Galanta za rok 2024 na, ktoré ich zároveň pozvala. Podala 

informatívnu správu týkajúcu sa cestovného ruchu v meste Galanta.  

Pán primátor, Mgr. Peter Kolek – oboznámil členov komisie, že v meste Galanta vznikol jedinečný 

ženský spevácky zbor. Bol by rád, keby sa zbor podporil, a bola aj spolupráca s mestom. Poprosil 

o stretnutie s pani riaditeľkou MsKS a riaditeľkou ZUŠ J. Haydna, na ktorom naplánujú možnosť 

podpory.  

Mgr. Katarína Barcziová – oznámila členom komisie, že čo sa týka dotácii v oblasti kultúry, boli 

odmietnuté dotácie od Dychového orchestra mesta Galanta vo výške 1 900 €, CLISPRO vo výške 

1 000 € a OZ Prerozvoj Galanta vo výške 500 €.  

Tomáš Horváth – poprosil členov komisie o finančnú podporu na podujatie pocta Duchoňovi. 

Nepredpokladali, že toto podujatie bude také veľké a finančne náročné. 

 

Stanovisko: Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala návrh 

finančnej podpory podujatia „Pocta Duchoňovi“, ktorý berie na vedomie a odporúča 

z rezervy Komisie kultúry a medzimestských vzťahov rozpočtovým opatrením primátora 

vyplatiť finančný príspevok vo výške 1 000 €. 

Stanovisko bolo jednomyseľne schválené. 

 

Nakoľko neboli ďalšie otázky ani pripomienky, predsedníčka komisie poďakovala všetkým za 

stretnutie a zasadnutie komisie ukončila. 

 

 

 

 

                             PhDr. Marta Vajdová, MBA v. r.  

                           predsedníčka komisie 
V Galante dňa  24.4.2025  
Zapísala: Mgr. Svetlana Pócsová 


